
R O M A N I A  

JUDETUL OLT 

CONSILIUL LOCAL PLESOIU 

 

                                               PROCES VERBAL 

 

                   Incheiat azi  30.01.2015 în sedinţa  ordinară a consiliului local Pleşoiu,convocată 

în baza Dispoziţiei Primarului nr.15din 23.01.2015şi a art.39 alin.1 din Legea nr.215/2001 

privind administraţia publică locală,republicată cu modificările şi completările ulterioare. 

                 Sunt prezenţi un număr de 13 consilieri din totalul de 13,  sedinţa fiind legal 

constituită. 

               Mai participă fără drept de vot  primarul,secretarul ,doamna Florescu Claudia 

Inspector principal in cadrul aparatului de specialitate al primarului.si domnul Balasoiu Ilie 

cetatean din comuna . 

               

               Domnul  presedinte de sedinta propune ca inainte de a trece la ordinea de zi sa dam 

cuvantul domanei secretar pentru a prezenta procesul verbal al sedintei din luna  ianuarie 

2015 care supus la vot a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU. 

                 In continuare domnul presedinte de şedinţa da cuvăntul domnului primar pentru a 

prezenta  urmatoarea ordine de zi a sedinţei: 

                 1.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea contului de executie al bugetului de 

venituri si cheltuieli al Comunei Plesoiu,Judetul Olt pe trimnestrul IV -2014 

                  2.Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Planului de lucrari de interes local 

pentru anul 2015. 

                 3.Intrebari si Interpelari.  

                 Supusa la vot ordinea de zi a fost aprobata cu 13 voturi PENTRU. 

                 Domnul presedinte de sedinta intreaba daca mai sunt probleme care nu necesita  

amanare pentru a fi incluse pe ordinea de  zi, nemaifiind alte probleme supune spre aprobare 

proiectul ordinii de zi care a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU. 

                In continuare domnul presedinte de sedinta Marin Paul da cuvantul domnului 

primar care prezinta primul punct al ordinii de zi proiectul de hotarare cu privire la contului 

de executie al bugetului de venituri si cheltuieli al Comunei Plesoiu,Judetul Olt pe trimnestrul 

IV -2014 

               Proiectul de hotarare este insotit de reportul compartimentului de specialitate din 

cadrul aparatului de lucru al primarului nr.190 din 16.01.2015  si de avizul comisiilor de 

specialitate din cadrul consiliului local Plesoiu. 

               Doamna Florescu Claudia prezinta  raportul nr 190  din 16.01.2015  cu explicatia 

sumelor pe surse . 

                Domnul presedinte de sedinta supune la zi proiectul de hotarare cu privire la 

contului de executie al bugetului de venituri si cheltuieli al Comunei Plesoiu,Judetul Olt pe 

trimnestrul IV -2014 ,care a fost aprobat cu 13 voturi PENTRU,adoptandu/se HOTARAREA 

NR.1  nici o abtinere, nici un vot impotriva. 

                Domnul primar Preda Iulian prezinta al doilea punct al ordinii de zi proiectul de 

hotarare cu privire la Proiect de hotarare cu privire la aprobarea Planului de lucrari de interes 

local pentru anul 2015  

               Proiectul de hotarare este insotit de raportul  nr.301 din 26.01,2015 intocmit de 

compartimentul  de asistenta sociala si de raportul comisiilor de specialitate din cadrul 

consiliului local. 

                Dl presedinte de sedinta Marin Paul supune la vot proiectul de hotarare care a fost 

aprobat cu 13 voturi PENTRU,cu mentiunea propusa de domnii Neacsu Marin si Mircescu 



Ilie  sa fie trecut la punctul 2 din planul de lucrari  Intreinerea domeniului public,taiat iarba o 

singura data  cind este cazul. nici o abtinere, nici un vot impotriva.,adoptanadu-se 

HOTARAREA NR.2. 

                 

                 Domnul Mircescu –propune ca toti cetatenii din comuna sa-si curete santurile din 

fata curtilor .din propria initiativa si solicita relatii privind persoanele indrepatita sa primeasca 

ajutoarele alimentare . 

               Domnul Primar explica conditiile de acordare si este  clarificata intrebarea.  

               Domnul Neacsu solicita relatii privind  lucrarile  executate pentru islazul comunal 

care ii sunt date de doamna Florescu si  mai pune problema sistemului de alimentare cu apa  

in sensul ca atunci cind apa este intrerupta  , dupa pornire curge murdara . 

              Domnul Balasoiu  deasemeni  pune problema  ca nu este multumit de calitatea apei 

de la sistemul de alimentare . 

              Domnul primar explica ca o sa se angajeze 3 persoane care or sa se ocupe mai mult 

de sistemul de alimentare cu apa si de toate lucrarile ce se impun la acest serviciu. 

             Domnul Neacsu  propune daca ar putea  fii posibil un proiect  prin Ministerul 

Invatamintului de reabilitare  la Scoli.si unde s-au predat materialele deteriorate rezulate din 

acoperisul Scolii. 

             Domnul Primar explica ca acestea au fost predate cu proces verbal  la preotii din 

comuna. 

            Domnul Neacsu intreba daca este posibil sa se schimbe destinatia la terenul de sport 

pentru a se putea construi un Camin cultural . 

           Domnul primar  Preda Iulian  explica ca terenul este specificat in domneniul public si 

schimbarea destinatiei se face mai greu. 

                

            Domnul presedinte de sedinta Marin Paul  arata ca problemele inscrise pe ordinea de 

zi s-au epuizat  si declara inchise lucrarile sedintei.      

             Pentru care am incheiat prezentul proces verbal. 
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